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Abstract (en)
The wheel (1) is equipped with one or more blades (3) which have a leading surface (14) extending from outside the wheel as far as the hub (17); it
is substantially plane and inclined rearwards in a zone located towards the outside of the wheel (cc'), and subsequently straightens so that at least
the upper part of the blade containing the leading edge (10) is substantially perpendicular to the flange (2) in a zone near the hub (aa'). <IMAGE>

Abstract (fr)
La roue (1) est équipée d'une ou plusieurs aubes (3) qui présentent une surface d'attaque (14) évoluant de l'extérieur de la roue jusqu'au moyeu
(17) ; elle est sensiblement plane et inclinée vers l'arrière dans une zone située vers l'extérieur de la roue (cc'), elle se redresse ensuite en sorte
qu'au moins la partie supérieure de l'aube contenant le bord (10) d'attaque soit sensiblement perpendiculaire au flasque (2) dans une zone proche
du moyeu (aa').
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